
Prvič
z vojaško
pištolo
Pogovorz mladim
strelcem Francem
Vrbnjakom

Učenci Splošne srednje vojaSke
Sole FRANC ROZMAN-STANE so
tekmovali v streljanju z vojaško pi-
štolo Tekmovanje je bilo nastrelifi-
ču ob Dolenjski cesti. Za nekatere
je bilo 1o prvo streljanje z vojaSkim
orožjem Med njimi je bil tudi Franc
Vrbnjak, učenec najmiajše - 16.
generacije.

Od kdaj •• ukvarjai s strelja-
njem?,

•Z zraCnim orožjem se ukvarjam
od 12. leta starosli, ko sem se vpi-
sal v strelski krožek, ki je deloval na
osnovni šoli. Za Btreljanje sem se
navdušil predvsom sam, \z lastnega
veselja-

All nam lahko opiiei obCutk«, kl
sl Jlh Imel ob tom prvem ttre-
IJanju?

••Ceprav sem se na tekmovanje
pnjavil sam in prostovoljno. me je
pred samim tekmovanjem tako
»stisnilo«, da bi najraje nekam od-
Šel Vendar se je kasneje, ko sem
prišel na vrsto, trema polegla in
sem lahko mirno nadaljeval tekmo-
vanje. Straha ni bilo več -

Si prtCakovai, da bo* dosegel
na|vet krogov?

••Vedel sem, da dijaki četrtega
(etnika ne bodo tekmovali, vendar
tega rezultata nisem pnčakoval To
je bilo le moje prvo streljanje. Ver-
jetno je k uspehu največ prispevala
izredno dobra pištola s katero sem
streljal-.

In kaksni «0 tvojl načrti?
-S strelskim udejstvovanjem

bom seveda nadaljevai in to 6e bolj
zavzeto Nisem namreč najbolj za-
dovoljen z rezuliati. ki jih dosegam
z zračno puSko. To je zame velika
vzpodbuda za nadaljne delo •
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